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Abstract

        
Two boys accidentally exposed to acute cerebral anoxia are presented. In spite of a clinical improvement, delayed — but reversible — deterioration was observed in their EEGs. The maximal slowing was registered on the 17th (in the most severe case) and on the 6th—8th day, respectively, after the anoxia.


        
The value of repeated EEGs for a rather long time after cerebral anoxia is stressed, hence temporary severe diffuse EEG changes following cerebral anoxia does not always carry a severe prognosis.


      
        
Zusammenfassung

        
Zwei Jungen, die durch einen Unfall akute zerebrale Anoxie erlitten, wurden präsentiert. Der klinische Befund besserte sich zwar, aber protohierte reversible Veränderungen im EEG wurden beobachtet. Maximale Verzögerung wurde bei dem schwersten Fall am siebzehnten, bei dem anderen am sechsten bis achten Tag nach der Anoxie gefunden. Es wird betont, wie wertvoll wiederholte EEG-Registrierung ist, obwohl schwere diffuse EEG-Veränderungen nicht immer schlechte Prognose bedeuten.
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